
                                                 Odense, den 30. oktober 2023 

Referat af skolebestyrelsesmøde – onsdag den. 08. november 2023 
Afbud: Kirsten   
Ordstyrer og kage i dag: Stina 

 
kl. 19.05: Nyt fra elevrådet  

Elevrådet har drøftet BÅND, eleverne er overordnet glade for det som BÅND bliver brugt til pt. BÅNDET virker dog 
for kort. Elevrådet har drøftet Rema1000, de ønsker at muligheden for at gå i Rema fortsætter.  

 
 

kl. 19.15 Godkendelse af referat fra mødet i oktober 2023. 
 Referatet er godkendt 
 
 

kl. 19.20 Rema 1000.  
Skal vi lukke ned for at elever må gå i R1000 i skoletiden? 

Skolebestyrelsen drøftede forskellige muligheder i forhold til finde alternativer til at eleverne må gå i Rema1000.  
Skolebestyrelsen drøftede Rema1000 ud fra et sundheds- og læringssyn, hvor er blev lyttet til elevrådets input.  
Der var stemning for, at elevernes mulighed for at handle i Rema1000 bliver lukket ned fra skoleåret 2024/25. 
Skolens ledelse problematiserede administrationen af et muligt udsalg af varer fra Rema1000. 
Kunne der findes nogle frivillige, som kunne stå for udsalg af varer i spisefrikvarteret?  
Kan Byens Køkken levere sandwich? 
 
Skolebestyrelsen besluttede enstemmigt at elevernes mulighed for at handle i Rema1000 lukker ned fra august 
2024. Der undersøges eksterne muligheder for at lave et udslag på skolen. 
AA undersøger, hvad andre skoler tilbyder at eksterne udbydere. 
Morten Ottosen undersøger, hvorvidt Bjarne Rema1000 har mulighed for at tilbyde et alternativ.  

 

kl. 20.00 Revision af principper for mobile enheder: 
 https://skt-klemensskolen.aula.dk/mobile-enheder 
 
AA orienterede om udfordringerne ved, at eleverne har smartwatchs på. Skolebestyrelsen drøftede udfordringen.  
Emnet skal sættes på som et punkt på et skolebestyrelsesmøde efter jul.    

 

       

kl. 20.30 Kort nyt:  
Personalenyt:  

 Praktikanter 
Ny medarbejder – Camilla Veirum, Karoline bliver ansat i barselsvikariat for Christina 
Alle medarbejder i ungemiljøet er på konference – Rie vedhæfter ’Den nye ungedidaktik’ til skolebestyrelsen 

 

kl. 20.50. Evt. 
 Henvendelse til fra forældre på 0. årgang, som ønsker at få adgang til 0. kl. garderoben fra kl. 7.  
 Forældrene kan låne en nøgle i MorgenSFO 

Nogle børn i det ældste Børnemiljø har henvendt sig til skolebestyrelsen og fortalt at de ikke kan finde gårdvagter i 
frikvarterne.   

  
Punkter der er i proces: 
Skolerejser (Rie og Morten) 
Erhvervspraktik (Daimi) 
 
I Opfølgning: 
Lektiecafe i sfo 
Årshjul over fester, prøver mm 
Toiletterne er ikke særlige indbydende 
Fælles aftale vedr. lektier i henholdsvis Unge- og børnemiljøet. 
Udvikling i parkeringsproblematikken 
 
Punkter til kommende møder:  
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, 
Elevfravær og fri udenfor ferier 
Revision af hjemmeside 
Sammenlægning af 6. klasserne fra kommende skoleår 
Skolepatrulje 

https://skt-klemensskolen.aula.dk/mobile-enheder

